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Resurse și transcriere:

Comori pământești și cerești 

Prețuite pe pământ și legate de pământ Transferate și prețuite în ceruri Versete biblice

1. Medicina modernă și progresele 

medicinei

Dumnezeu este Dumnezeul știintei, 

marele Doctor, Dumnezeul care 

vindecă

Mat. 9:12;

Exod 15:26

2. Bogăția, prosperitatea și economia 

globală

Nimeni nu poate sluji și lui Dumnezeu 

și lui mamona. Este ori unul, ori 

celălalt.

Matei 6:24

3. Lideri politici și un guvern conservator Guvernarea păcii Lui pline de dreptate 

va fi pe umerii Lui fără sfârșit

Isaia 9:6-7

4. Mama Pământ și zeul New Age al 

naturii

Schimbă minciuna pentru adevăr, 

închinându-te Creatorului și nu 

creaturii

Romani 1:25

5. Iubirea și trăirea pentru viața noastră 

egoistă în această lume

Mori față de tine însuți, trăiește pentru

Hristos pentru a-ți păstra viața. 

Trăiește pentru sinele propriu și o vei 

pierde

Matei 16:25

KAPONO:  Să ne unim în rugăciune. Doamne, îți mulțumesc, Doamne, că ne-ai adus
pe toți astăzi aici, Doamne, și pe cei online. Îți mulțumesc pentru acest timp de închinare,
Doamne.  Îți  mulțumim pentru mesaj,  Doamne.  Și ne rugăm ca Tu să îți  duci  voia Ta la
îndeplinire  în  noi,  Doamne.  Învață-ne,  Doamne,  și  vorbește-ne.  Îți  mulțumim încă  o dată
pentru că ne-ai dăruit acest timp, care este atât de prețios pentru noi. Cerem aceste lucruri în
numele lui Isus, amin. 

PASTOR JD: Amin și amin. Bună dimineața și bine ați venit. Mă bucur că sunteți aici.
Puteți să vă așezați.  Aceia dintre voi care ni se alătură online, suntem atât de bucuroși că
sunteți  cu noi. Avem două servicii de duminică dimineața,  primul este actualizarea despre
profețiile biblice, pe care o facem săptămânal. Și al doilea serviciu este predica, un studiu
verset cu verset prin Cuvântul lui Dumnezeu. În prezent ne aflăm în 1 Ioan, al doilea capitol.
Și astăzi am intitulat predica, „De ce faptul că iubești lumea nu se va termina cu bine pentru
tine?” Știu că vă uitați la mine chiar acum, așa că mă uit în jos. [Râsete] Există un motiv
pentru asta. Și motivul este că atât astăzi, cât și dacă Domnul dorește, săptămâna viitoare,
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studiul  nostru  verset  cu  verset  prin  1  Ioan va  fi  pe  aceeași  temă  cu  Actualizarea  despre
profețiile  biblice.  Și  iată  de  ce.  Apostolul  Ioan  prin  Duhul  Sfânt,  face  referire  la  două
chestiuni de o profundă importanță profetică în ce privește ceasul din urmă. Ceasul cel din
urmă. În primul rând, el abordează pericolele de moarte ale creștinilor care iubesc lumea și
lucrurile lumii, ceea ce constituie subiectul nostru de astăzi. Apoi, în al doilea rând, explică
felul cum putem ști că este ultimul ceas, datorită apariției lui Antihrist, de asemenea un spirit
antihristic. Și la asta, dacă voiește Domnul, ne vom uita săptămâna viitoare. 

Pentru  aceia  dintre  voi  care  ni  se  alătură  pe  YouTube sau Facebook,  vrem să vă
încurajăm  să  accesați  direct  site-ul  web.  Acolo  veți  găsi  întreg  mesajul  necenzurat  și
neîntrerupt  a  actualizării  de  astăzi.  Apropo,  predicarea  celui  de-al  doilea  serviciu  va  fi
transmisă în direct la ora 11:15, ora Hawaii. 

Am ales acest  titlu pentru Actualizarea despre Profeții.  Sunteți  gata pentru asta? Îl
vedeți  deja.  „Dezabonați-vă,  anulați  urmărirea  și  anulați  prietenia  cu  lumea.”  Bine,  să
încheiem în rugăciune. Vom merge acasă și vom face asta. Asta din mai multe motive, cel mai
important dintre ele este că lumea nu este prietena noastră, și nici nu este casa noastră. Și dacă
nu  ați  observat,  noi,  ca  credincioși  și  urmași  ai  lui  Isus,  am  depășit  demult  statutul  de
bineveniți în această lume. Nu este casa noastră. Nu numai că lumea nu este prietena noastră,
nici casa noastră, adevărul e că lumea nu vă iubește. De fapt, lumea vă urăște. Ascultă ce a
spus Isus în Ioan 15  începând cu versetul 18. „Dacă vă urăşte lumea, ştiţi că pe Mine M-a
urât înaintea voastră Dacă aţi fi din lume, lumea ar iubi ce este al ei, dar, pentru că nu sunteţi
din lume şi pentru că Eu v-am ales din mijlocul lumii, de aceea vă urăște lumea.” 

Evanghelia după Ioan capitolul 17; aceasta este de fapt rugăciunea Domnului. Știu că
ne referim cu afecțiune la Rugăciunea Domnului [„Tatăl Nostru” - n.tr.] ca ceea ce Isus i-a
învățat pe ucenici să se roage. Aceea este, practic, rugăciunea noastră. Dar în Ioan 17, avem
rugăciunea Domnului. El se roagă pentru noi. Și ascultați ce spune El în această rugăciune
începând cu versetul 13. „Dar, acum, Eu vin la Tine şi spun aceste lucruri pe când sunt încă în
lume, pentru ca să aibă în ei [Vorbind despre noi] bucuria Mea deplină. Le-am dat cuvântul
Tău, și lumea i-a urât, pentru că ei nu sunt din lume, după cum Eu nu sunt din lume. Nu Te
rog să-i iei din lume, ci să-i păzeşti de cel rău. Ei nu sunt din lume, după cum nici Eu nu sunt
din lume. Sfinţeşte-i prin adevărul Tău: Cuvântul Tău este adevărul. Cum M-ai trimis Tu pe
Mine în lume, aşa i-am trimis şi Eu pe ei în lume. Şi Eu Însumi Mă sfinţesc pentru ei, ca şi ei
să fie sfinţiţi  prin adevăr.” Ei bine, aș fi extrem de neglijent dacă nu aș citi  un verset din
Iacov. Nu vreau să îl citesc. Și de fapt, știți acest verset. Și nici dumneavoastră nu vreți să îl
citesc, dar trebuie. Iacov 4:4, „Suflete preacurvare! Nu ştiţi că prietenia lumii este vrăjmăşie
cu Dumnezeu? Aşa că cine vrea să fie prieten cu lumea se face vrăjmaş cu Dumnezeu.” Nu se
poate să nu-l iubiți pe Iacov. Adică, el spune doar adevărul pe față. Și are dreptate. Dacă ești
un prieten al lumii, ești un dușman al lui Dumnezeu. Și este valabil în ambele sensuri. Și
invers, dacă ești prieten al lui Dumnezeu, atunci ești dușman cu lumea. 1 Ioan 2:15-17 este
textul nostru de astăzi. 
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Nu o să predic acum din text, dar vreau să fac referire la el. Ioan scrie, prin Duhul,
„Nu iubiți lumea nici lucrurile din lume. Dacă iubește cineva lumea, dragostea Tatălui nu este
în el. Căci tot ce este în lume: pofta firii pământești, [Pofta cărnii] pofta ochilor și lăudăroșia
vieții, [cu ceea ce are și ceea ce face] - [Mândria vieții] nu vine de la Tatăl, ci din lume. Și
lumea și pofta ei trec, dar cine face voia lui Dumnezeu rămâne în veac.” Bine, de ce încep
așa? Pentru că există un principiu profetic puternic care este aici, nu se vede atât de ușor la
prima citire. Și dacă îmi permiteți, vă voi explica. O să-l încadrez într-o întrebare. Dacă lumea
nu este prietena mea și nu este, și lumea mă urăște, și o face, atunci de ce mai trimit din nou
cerere de prietenie lumii? Iată o altă parte a acestei întrebări. Nu ar fi de la sine înțeles că răul
din lume și ura din partea lumii ar avea efectul atât de necesar de anulare a prieteniei mele cu
lumea? 

Mă gândesc la imnurile clasice și care nu se învechesc, cum ar fi, ♫ Luați lumea, dar
dă-mi pe Isus ♫ de Fanny Crosby. Cuvântul este atât de potrivit. ♪ Ia lumea, dar dă-mi-l pe
Isus  ♪  ♪  Toate  bucuriile  sale  sunt  doar  un  nume  ♪  ♪  Dar  dragostea  Lui  rămâne  pentru
totdeauna, prin anii eternității, la fel ♪ Un alt imn atât de atemporal și glorios este ♫ Întoarce-
ți ochii asupra lui Isus ♫ de Helen Lemmel.  Refrenul atât  de minunat.  ♪ Întoarce-ți ochii
asupra lui Isus ♪ ♪ Privește deplin în chipul Lui minunat ♪ ♪ Și lucrurile pământului, în chip
ciudat, vor fi din ce în ce mai vagi ♪ ♪ În lumina slavei și harului Său ♪ Îmi dau seama că azi
devin oarecum nostalgic, dar o fac doar ca să răspundă cuvintelor celor care tânjeau după casa
lor din rai pe când aici pe pământ. Vă dați seama că există o coroană a neprihănirii pentru cei
care nu numai că au terminat cursa, dar și pentru cei dintre noi care iubesc și tânjesc după
venirea  lui  Hristos  la  Răpire?  Desigur,  mă  refer  la  apostolul  Pavel  în  cuvintele  sale  de
despărțire  către  Timotei,  știind  că  timpul  său  în  această  lume se apropia  de sfârșit.  În  2
Timotei 4:6–8, el scrie: „Căci eu sunt gata să fiu turnat ca o jertfă de băutură și clipa plecării
mele este aproape. M-am luptat lupta bună, mi-am isprăvit alergarea, am păzit credința. De
acum  mă  aşteaptă  cununa  neprihănirii,  pe  care  mi-o  va  da  în  „ziua  aceea”  Domnul,
Judecătorul cel drept. Şi nu numai mie, ci şi tuturor celor ce vor fi iubit venirea Lui.” 

Din păcate, mulți astăzi sunt prea legați de această lume și lucrurile acestei lumi, care,
la  rândul  lor,  le-a  rupt  dorul  de  cer.  În  schimb,  doar  cei  care  și-au  rupt  atașamentele  și
atracțiile față de această lume sunt, în schimb, legați de cer. Este una sau alta. Presupun că
întrebarea devine una dintre: Cum tăiem și legăm, ca să zic așa, în sensul cum ne dezlegăm pe
noi înșine de lumea aceasta și de lucrurile acestei lumi care ne despart de lucrurile cerului? Și
pentru acest răspuns, nu trebuie să ne uităm mai departe decât la Isus. Isus este răspunsul.
Matei 6, începând cu versetul 19. Știți bine asta. „Nu vă strângeţi comori pe pământ, unde le
mănâncă moliile şi rugina şi unde le sapă şi le fură hoţii; ci strângeţi-vă comori în cer, unde nu
le mănâncă moliile şi rugina şi unde hoţii nu le sapă, nici nu le fură. [Și iată de ce, versetul 21]
[Ascultați cu mare atenție] Pentru că unde este comoara voastră, acolo va fi şi inima voastră.”
Observați că nu spune în sens invers, „unde este inima ta, acolo este comoara ta”, nu. Unde
este inima voastră? Ei bine, oriunde este comoara mea, acolo este inima mea. Ei bine, atunci

          

Data versiunii: 14.11.2023              3/14



                          Actualizare despre profețiile biblice 28.05.2023
              Dezabonați-vă, anulați urmărirea, 

anulați prietenia cu lumea
Pastor JD Farag

înseamnă că, în cazul în care comoara ta este legată de pământ, atunci acolo este inima ta
pentru că și inima ta va fi legată de această lume. Dar dacă ați strâns pentru voi înșivă comori
în ceruri, atunci acolo va fi inima voastră. Așa că am tăiat ceea ce ne leagă de această lume și
de lucrurile acestei lumi, pentru că tezaurul nostru este acolo sus, nu aici jos. Iată unde vreau
să ajung cu acest gând.  Dacă și  până când nu acceptăm faptul  că lumea este  o investiție
proastă, nu ne vom transfera investițiile în eternitate. Problema este, și poate explicația este că
mulți  încă mai  au speranța ca această  lume să își  revină,  motiv  pentru care își  păstrează
investițiile aici. Inimile lor sunt încă în această lume, în ce privește speranța lor pentru această
lume. Astfel, ceea ce au prețuit i-a legat de această lume. 

Suntem bine? Să mă grăbesc să spun că asta nu înseamnă că cei care își construiesc
cariera, casele lor, familiile lor sau chiar își continuă educația trăiesc pentru această lume sau
iubesc această lume. Cred că este foarte regretabil și cred că greșim foarte mult.  Mulți au
acceptat această noțiune că ceea ce facem noi aici pe pământ va fi fără importanță în ceruri.
Nu este adevarat. Iată cum sună. Și poate ați auzit-o, poate chiar ați spus-o. „Ei bine, nu sunt
în slujire cu normă întreagă.” Este o denumire greșită. Nu există slujire cu normă întreagă,
slujire cu jumătate de normă. Este o lucrare pe viață. „Ei bine, este ușor să spui, Pastore. Ești
pastor. Nu sunt pastor. Prin urmare, trebuie să adun doar pentru mine comori aici pe pământ.” 

Permiteți-mi  să  vă  împărtășesc  câteva  versete  din  Scripturi  care  spun că  ocupația
oricărui om pe pământ contează în cer. Coloseni 3:23-24, „Orice faceți, [orice faceți] să faceţi
din toată inima, ca pentru Domnul, nu ca pentru oameni, ca unii care ştiţi  [știți] că veți primi
de la Domnul răsplata moștenirii. Voi slujiți Domnului Hristos.” Acea slujbă în care ești, în
care te-a plasat Dumnezeu, lucrezi pentru El. Îi slujești. Vei fi răsplătit de El. „Da, dar nu sunt
pastor.” Pot numai să spun asta în dragoste? Nu, nu am de gând să o spun. Cred că știți deja ce
voiam să spun. Și nu o voi spune pentru că nu cred că i-ar fi plăcut Domnului. În Matei 25:14-
23, avem ceea ce se numește cu afecțiune pilda talanților. Această pildă este la ce mai înalt
nivel despre Împărăția Cerurilor fiind asemănată cu un stăpân care răsplătește slujitorii săi
credincioși când se va întoarce. Și când o face, ascultă ce spune. „Bine, rob bun și credincios,
ai fost credincios în puţine lucruri te voi pune peste multe lucruri; intră în bucuria stăpânului
tău’. Așteaptă!  Ce? Isus spune și învață prin această pildă că răsplata noastră în ceruri va fi
bazată pe ceea ce am făcut aici pe pământ? 

Da. Acum, sunt foarte conștient, din nou, s-ar putea argumenta că recompensele lor au
fost pentru ceea ce au făcut pentru Împărăția Cerurilor în domeniul spiritual și nu în treburile
lumești.  Acesta este  un alt  termen greșit.  Din păcate,  am delimitat  între  sacru (făcând un
zumzet ca de călugăr) și lumea/secularul. Asta nu este aici. Nu văd această distincție aici.
Voi?  Nu există  nicio diviziune  între  laic  și  sacru.  Aceasta  a  fost  fabricată  de om, nu de
Domnul. Și se creează o prăpastie între cler și laici. Mai rezistați alături de mine. Este greșit,
și  din  nu  mai  puțin  de două motive,  primul  dintre  care  este  că  a  face  acest  lucru  nu  se
potrivește cu relatarea din Geneza despre munca pe pământ ca fiind binecuvântată înainte de
cădere. Vă dați seama de asta? Ce vrei să spui? O, înainte ca păcatul să intre în lume, munca
          

Data versiunii: 14.11.2023              4/14



                          Actualizare despre profețiile biblice 28.05.2023
              Dezabonați-vă, anulați urmărirea, 

anulați prietenia cu lumea
Pastor JD Farag

era o binecuvântare. Știu că asta ne este străin în zilele noastre. Pentru că acum lumea este
căzută, la fel și munca noastră este într-o lume căzută. Dar vă dați seama că înainte de cădere
munca era binecuvântată? Dumnezeu le-a dat însărcinarea și i-a chemat și le-a poruncit să
lucreze. Acesta este primul motiv. În al doilea rând, și vreau să fiți atenți la asta, vă rog. 

V-aș ruga doar să ascultați cu amabilitate ceea ce am să spun și vreau să o încadrez
într-o altă întrebare. De unde știi că Dumnezeu nu te-a așezat în mod unic și nu te-a înzestrat
cu daruri pentru acea linie de muncă în care te afli pentru a ajunge la oameni la care altfel nu
ai fi ajuns? Mai mult, de unde știi, de asemenea, că Dumnezeu nu te-a poziționat în mod unic
și nu te-a înzestrat cu daruri pentru acea linie de muncă aici pe pământ pentru a te pregăti și a
te desăvârși pentru Cer? Dacă ți-aș spune că lucrarea ta în Cer va avea o corelație directă cu
munca ta  pe pământ? Dumnezeu nu ne-a creat  doar pentru timp aici  jos pe pământ.  Mai
degrabă, El ne-a creat pentru eternitate cu El acolo sus, în ceruri. Și asemenea lui Adam și
Eva, a căror lucrare a fost de a administra creația lui Dumnezeu pe pământ, la fel va fi și
munca noastră, aceea de a administra creația lui Dumnezeu în Cer. 

Asta  vă  blochează  vitezele?  Scuzați,  vi  s-a  prăbușit  hard  disk-ul?  Iată  adevărul.
Dumnezeu ne-a creat pentru a lucra pe pământ, motiv pentru care vom avea de făcut o slujbă
în  Cer.  Acum știu  la  ce  vă  gândiți,  pentru  că,  din  nou,  pot  citi  gândurile.  „Sună  foarte
neatrăgător, Pastore, cu tot respectul. Nu-mi place meseria mea.” Ei bine, slujba ta în Cer îți
va aduce împlinire perfectă, indiferent de ocupația ta. „Ei bine, stai puțin. Sunt medic. Nu vor
fi oameni bolnavi în Rai. Am rămas fără loc de muncă”. Ei bine, bun venit în lumea mea. Eu
sunt pastor. Nu va fi nevoie de – și eu sunt fără loc de muncă. Nu mă supăr deloc, doar ca să
știți. „Pastore, te rog, poți să-mi lămurești asta?” „Pentru că chiar mă lupt cu această idee de
„Voi lucra în rai.” „În primul rând, asta nu sună a rai.” „Sună ca în celălalt loc.” 

Nu este. Nu, munca pe care o vom face pentru toată veșnicia va fi potrivită și adecvată
pentru noi. Sunt foarte entuziasmat, să știți,să văd ce vrea Dumnezeu, să-mi atribuie. De fapt,
nu ar trebui să fiu atât de entuziasmat pentru că pastorii sunt judecați după un standard mai
strict.  El  ar  putea  spune:  „Iată,  stai  acolo  deocamdată.  Vom găsi  ceva  pentru  tine.”  Mă
gândesc la tinerii care abia încep în viață, nu? Și iată-ne, cei dintre voi care sunt aproape de
vârsta mea, și spunem ceva de genul: „Doamne, vino repede!” „O, Maranatha!” Ei spun ceva
de genul:  „Nu!” „Vreau să-mi iau diploma.” „Vreau să-mi încep afacerea.”  „Vreau să-mi
întemeiez familia.” „Vreau să-mi trăiesc viața.” Ei bine, de ce să te mai deranjezi atunci? Și
aceasta este o altă descriere greșită. Avem o mulțime de termeni greșiți astăzi pe care trebuie
să îi lămurim, nu-i așa? 

O denumire greșită este că, „hei, ce faci aici jos, nu contează.” „Domnul se întoarce.
Doar încetează să mai faci acea muncă.” „Doar, nu trebuie să mergi la...” Nu! Ba trebuie să
faci muncă. De ce? Voi continua educația mea în rai? Oh, va fi mult mai bine decât atât.
Vedeți, nu este în zadar. Dumnezeu vă pregătește pentru ceea ce El pregătește pentru voi în
acel loc, unde El a spus că a plecat la casa Tatălui Său să vă pregătească. Și se potrivește în
mod unic cu felul în care El v-a creat și v-a proiectat. Știți, unii dintre voi, și voi știți cine
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sunteți și nu mă voi uita la nimeni acum. Mă voi uita în jos pentru că nu vreau ca nimeni să se
gândească, „vorbește din nou despre mine”. Știți, există o – ai această dorință în inima ta de a
face ceva și nu ești în stare să faci asta. Oh, vei ajunge să o faci. Doar că, niciodată nu sunt
mai fericit decât atunci când fac... Și completați punctele. Asta vei face în Cer și va fi perfect
și va fi împlinitor și va fi pentru toată eternitatea. Deci, asta-i ideea de bază. Nu este atât de
mult o chestiune de ocupația noastră aici, în această lume. Este mai mult o chestiune dacă
inimile noastre sunt sau nu aici, în această lume. 

Luați  în  considerare  relatarea  fascinantă  din  cartea  Exod  despre  modul  în  care
Dumnezeu i-a eliberat pe israeliți din Egipt, care, apropo, Egiptul este un model al lumii în
Scriptură. Când spun fascinant, mă refer la ceea ce a făcut Dumnezeu înainte de a-i scoate
afară, anume Dumnezeu a scos Egiptul din ei, apoi i-a scos pe ei din Egipt. Cum a scos El
Egiptul din ei pentru a-i scoate din Egipt? Oh, zece plăgi. Asta va fi de ajuns. Sunt gata să
plec după prima. Și aceste zece plăgi, ascultați, au lovit în inima zeilor venerați din Egipt.
Toate, până la una, fiecare dintre cele zece plăgi – voi folosi acest cuvânt în lipsa unuia mai
bun, „au demontat” chiar au distrus fiecare lucru în care aveau încredere, spre care priveau, de
care erau legați. Toți acești zei falși idolatri și acești zei și zeițe erau adorați ca atare. Erau zei
ai prosperității, ai posterității, productivitate, fertilitate, știință și medicină. Nu vă uitați așa la
mine. Și atunci ce face Dumnezeu? Ei bine, El își va întinde mâna împotriva Egiptului, în
Egipt,  spre  Egipt,  pentru  ca  Egiptul  să  știe  că  El  era  Domnul  Dumnezeu.  Exodul  7:5
„Egiptenii  [Lumea]  vor  cunoaște  că  Eu  sunt  Domnul  când  Îmi  voi  întinde  mâna  asupra
Egiptului și când voi scoate din mijlocul lor pe copiii lui Israel.” 

Îmi  permiteți  să  sugerez  cu  umilință  că  asta  este,  de  fapt,  ceea  ce  face  astăzi
Dumnezeu, care este același ieri, astăzi și în veci? De asemenea, pot să sugerez cu umilință că
Dumnezeu folosește răul acestui  „ultim ceas” să ne trezească din iluziile  noastre și să ne
priveze de drepturi în această lume pierdută și pe moarte. El permite tot ceea ce se întâmplă
astăzi în lume, astfel încât să vrem să plecăm. Pentru că, nu ați fi de acord că dacă lucrurile –
sau poate mai bine spus – când lucrurile merg bine, „hei, fără griji, fără grabă.” „Totul este
bine.” Dar frate, ia să lovească adversitatea. „Doamne, vino repede, Isuse!” „O, Maranatha!”
Nu  crezi  că  Dumnezeu  știe  asta?  Nu  asta  era  problema  cu  egiptenii  [israeliții  -  n.tr]?
Deveniseră puțin prea confortabili, chiar dacă în sclavie, asta e tot ce știau. Deci, Dumnezeu
face ceva de genul, „Ei bine, o să-i scot.” „Dar trebuie să fac unele lucruri ca să vrea să fie
scoși.” Să derulăm repede înainte până astăzi. Va trebui să fac unele lucruri în Egiptul acestei
lumi pentru ca poporul Meu să tânjească după Mine să-i scot din această lume. 

Despre asta  vreau să vorbesc pentru restul  timpului  nostru.  Și pentru a  face  acest
lucru, vom continua în acest moment și vom încheia fluxul live pe YouTube și Facebook.
Deci, ceea ce urmează este o altă diagramă pe care am alcătuit-o. Îmi plac graficele. Nu știu
ce este. Poate că asta este. Când ajung în rai, o să – [Râsete] Asta e treaba mea. O să... - Va
spune pur și simplu: „Fă niște diagrame.” „Oh, chiar aşa? Îmi place să fac diagrame!” „Știu,
de aceea te voi pune să le faci...” Oricum, mă abat. Așa că am alcătuit o altă diagramă. Pentru
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mine, cam face ordine și pune cap la cap lucrurile pentru că, știți, uneori în acest creier și știu
că au termeni clinici pentru asta, știți, lucrurile nu sunt tocmai în ordine. Există dezordine, așa
că atunci când ordonez și organizez lucrurile, ajută. Este prea mult probabil, nu? Bine, ei bine,
asta  este  povestea  mea  și  rămân  cu  ea.  Deci,  indiferent  dacă  vă  place  sau  nu,  îmi  plac
graficele. Așa că am alcătuit un alt grafic, de data aceasta enumerând cu specificitate ceea ce
Dumnezeu face acum pentru a scoate Egiptul lumii din noi înainte de a veni El să ne scoată
din Egiptul lumii. 

Mă gândesc la - și suntem în Ezechiel - evreii care erau în robie în Babilon. Și când a
venit vremea, cei 70 de ani s-au împlinit și s-au putut întoarce, nu au vrut. Nu au vrut să iasă.
Deveniseră prea confortabili, prietenoși. Mă gândesc la Lot. Este înfiorător, dacă pot să spun
așa. Niciun foc și nici un pic pucioasă nu puteau coborî până când Lot și familia lui au fost
scoși.  Aceasta este,  de altfel,  o imagine a răpiri  înainte  de necaz,  una dintre multele.  Dar
reticența  din partea lui  Lot  este  evidenţiată  de detaliul  din naraţiune unde ni  se spune că
îngerul chiar a trebuit să-l apuce de mână și să-l tragă afară. Nu voia să plece. Soția lui nu a
vrut să plece. Și știți ce sa întâmplat cu ea. Nu s-a terminat bine pentru ea. 

Mă întreb – și  poate că acesta este doar un – poate că Duhul Sfânt trebuie să ne
cerceteze inimile tuturor, inclusiv a mea, mai ales a mea. Există o reticență? Există ceva aici
care îmi ține inima mea în această lume care ar crea această ezitare de a fi scos din această
lume? Există ceva care mă leagă de lume și care explică reticența mea de a dori să părăsesc
această  lume?  Ca  o  prefață,  această  diagramă  este  foarte  asemănătoare  cu  diagrama  de
rugăciune profetică de săptămâna trecută, cu excepția unei diferențe importante. Și această
diferență este că această diagramă indică și subliniază lucrurile în care ne-am încrezut și le-am
prețuit aici pe pământ în detrimentul cerului. Deci, din nou, voi spune doar, și mă includ în
asta, să permitem Duhului Sfânt așa cum poate numai El, să ne cercetăm inimile în acest sens.
Încă un lucru înainte să intrăm. Pe măsură ce trecem prin asta, vă rugăm să luați notă de
numitorul comun cu totul de pe acest grafic. 

Veți observa că toate cele cinci enumerate aici au fost lovite de o ciumă, dacă vreți,
începând la sfârșitul  lui  2019 și începutul  lui  2020. Ciuma este vaccinul  COVID-19, așa-
numitul. Așteaptă! Vrei să spui că ciuma a fost COVID-19? Nu Nu NU NU. Vaccinul nu a
fost  fabricat  pentru  COVID. COVID a  fost  fabricat  pentru  vaccin,  vaccinul,  așa-zisul.  Și
aceasta [„ciumă”] este cea care a lovit fiecare arenă a vieții în care lumea a avut încredere.
Vom examina cinci. sistemul de îngrijire medicală, sistemul financiar, sistemul politic, mediul
înconjurător,  și nu în ultimul rând, viețile noastre în această lume. Dumnezeu demontează
toate cele de mai sus de care ne ținem atât de strâns în această lume pentru ca să dăm drumul
din strânsoare la această lume și să ne dorim realmente ca El să ne scoată din această lume.
Voi face un pas mai departe înainte de a intra. Am mai spus-o, o voi spune din nou. Cred că
cel mai bun lucru care s-a întâmplat vreodată a fost ceea ce noi numim COVID-19. Oamenii
au venit la Hristos ca urmare a COVID-19 care altfel nu ar fi venit la Hristos. Iar creștinii care
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umblă  cu  Hristos,  din  cauza  aceasta,  acum  umblă  cu  Domnul,  îndrăgostiți  de  Domnul,
înflăcărați pentru Domnul ca niciodată înainte, dacă n-ar fi fost asta. 

Deci, să trecem prin această diagramă. Le-am organizat pe toate cinci în trei coloane,
începând cu ceea ce este prețuit pe pământ și ne-a legat de pământ. Apoi, în al doilea rând,
ceea ce poate fi transferat în rai și ca atare, prețuit în ceruri. Pentru că „unde este comoara ta,
acolo va fi și inima ta”. Și apoi în al treilea rând, am referințe scripturale care vorbesc despre
fiecare. Să începem cu primul: Știința. „Aveți încredere în știință!” Scuze, tocmai am trezit pe
cineva. [Râsete] A fost cam răutăcios. Aveți încredere în știință, nu? Uaau. Nu, mulțumesc.
Ce ziceți dacă am încredere în Dumnezeul științei? În Egipt, aveau zeul științei. Aveau zeul
medicinei. Ei se închinau acestor zei. Și nu s-au schimbat multe în zilele noastre. Numele s-au
schimbat pentru a-i proteja pe vinovați. Lumea a făcut din știință un zeu. Lumea a făcut din
medicina modernă un zeu. Nu, El este Dumnezeul medicinei. El este Dumnezeul științei. 

Deci este un transfer care trebuie să aibă loc aici. În loc să ai încredere în știință, ai
încredere în Dumnezeul științei. El este Marele Medic, Dumnezeul care vindecă. Oh, în urmă
cu  câteva  seri  de  joi  i-am avut  pe  Wally  și  Mora  să  ne  împărtășească  despre  misiunile
medicale din Nepal. Niciun medic acolo, dar Marele Medic era acolo. Imaginați-vă! Şocant!
Dumnezeu  l-a  vindecat.  Acum,  vreau  să  spun  că  nu  profităm  de  progresele  medicinei
moderne? Absolut nu. Problema nu este asta. Problema este că i-am făcut zeu. Îi vedem ca pe
un zeu și ne încredem în ei în loc de Dumnezeu. El este Dumnezeul care vindecă. El este
vindecătorul, El este Marele Medic. Și cred din toată inima că sunt atât de multe ori în care
Dumnezeu  doar  spune:  vreau  să  te  vindec.  Vreau  doar  să  te  vindec  pentru  că  eu  sunt
Dumnezeul care vindecă. 

Numărul 2:  Bani. Ooh, trebuie să pronunț și exact așa.  Baniiii,  o, rădăcina tuturor
relelor. Nu, nu este. Unul dintre cele mai greșit citate versete din toată Scriptura. Nu sunt bani.
Este dragostea de bani.  Bogăție.  Prosperitate.  Având încredere  și  bazându-ne pe resursele
noastre. Și așa că ne punem încrederea în economie. Cum merge asta pentru dvs.? Așa că
Dumnezeu spune: „Oh, văd că ai încredere în asta.” „Comoara ta este în asta.” „Inima ta este
în asta.” „Ia te uită la asta.” „O s-o demontez.” „Ce zici de asta?” Atunci ce ai de gând să faci?
Ei bine, va trebui să am încredere în Dumnezeu. Uaau. Știți, după tot ce s-a întâmplat, nu am
încredere industria de îngrijire a sănătăţii, deloc. Deci ce am de gând să fac? Ei bine, trebuie
să transfer acea încredere pe care am avut-o cândva, apropo. Va trebui să am încredere în
Dumnezeu acum. Același lucru cu economia. Nu pot avea încredere în economie. Adică, nu
trebuie să fii  economist  pentru a  ști  ce  se  întâmplă  cu economia.  Știți  ce  se  întâmplă  cu
economia? Economia se prăbușește. Știți asta, nu? Că așa vor ei, apropo. 

Deci, ce vom face noi ca creștini? Vom avea încredere în El. Dacă vrem să avem vreo
speranță de a scoate lumea din inimile noastre, trebuie să ne transferăm comorile, pentru că
acolo unde este comoara noastră va fi și inima noastră. Nu pot fi ambele. Este fie Dumnezeu,
fie banii. Nu poți sluji la doi stăpâni. Isus nu a spus, „ar fi o idee bună, „dacă nu ai sluji
amândurora.” „Nu ar trebui să le slujiți amândurora.” Nu, nu poți. Nu se poate. Este una sau
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alta.  Interesant,  este chiar mai  puternic  decât  atât.  „Căci sau va urî  pe unul şi va iubi pe
celălalt” Ce ziceți de asta? Dumnezeu sau mamona. Deci suntem legați de ceea ce avem. Și
apropo, nu este vorba despre ceea ce deții. Oare ceea ce deții, te deține pe tine? Să spun asta
din nou. Nu contează câți bani ai în bancă. Banii ăia pe care îi ai în bancă, te dețin pe tine?
Dețin inima ta? Bine, O iau înainte aici. 

Numărul 3. Nu voi expune prea multe. Nu am chef, din nou, săptămâna aceasta în
privința asta. Dar trebuie să o abordez. Am pus lideri politici pe un piedestal, și ne-am pus
încrederea într-un guvern conservator, dându-ne o speranță falsă, care, la rândul ei, ne-a legat
de această lume. Știți care este singura noastră speranță? Este în guvernarea justă a păcii cu
Prințul păcii, Isus, Hristosul, care va fi pe umărul Lui, fără sfârșit. Guvernul Lui, conducerea
Lui, domnia Lui. Am spus că nu voi explica asta. Dar vreau să mai spun un lucru despre asta.
Mă simt îndemnat de Duhul Sfânt să spun asta, și vă rog ascultați-mi inima. Nu vreau să spun
că acest lucru în sens răutăcios sau derogatoriu. Dar dacă încă aveți speranță că veți pune pe
omul vostru la  putere pentru a  schimba situația  asta,  îmi  pare rău pentru dumneavoastră.
Aceasta este o speranță falsă. Nu se va întâmpla niciodată. 

Numărul 4: Mișcarea ecologistă. Acesta este un zeu, știți, Mama Planetă. [ Publicul
spune, „Gaia” ] Gaia.  Mulțumesc. Zeul New Age al naturii. Acum, transferul aici este un fel
de joc de cuvinte  din Romani 1:25,  care este aceasta:  schimbă minciuna pentru adevăr  și
închină-te Creatorului în locul creației. Asta e Romani 1. 

Vreau să petrec restul timpului cu aceasta  din urmă, pentru că cred că acesta este
miezul problemei. Este o chestiune de inimă. Poate, în anumite privințe, cel mai important
dintre toate, în sensul că este în legătură cu viețile noastre în această lume în mod specific cu
faptul că ne iubim viețile și să ne trăim viața pentru noi înșine. Dacă ar fi să mă întrebați
despre cum a afectat  cel  mai tare COVID-19 și așa-numitul vaccin care a urmat,  în acest
domeniu ar trebui să fie. Face sens pentru dumneavoastră, că poate ne iubim viețile în această
lume și când se întâmplă așa ceva, atunci suntem mai dispuși să renunțăm la viața noastră în
această lume? Să o spun astfel. Dumnezeu permite ca acest lucru să se întâmple pentru ca noi
să fim mai dispuși să ne pierdem viața în această lume, pentru a ne pregăti pentru când Isus ne
va scoate din lume. Acesta este paradoxul paradoxurilor. Vrei să trăiești? - Mori. Mori față de
sine - trăiește pentru Hristos. Drumul în sus este drumul în jos. Așa că ne-am simțit puțin prea
confortabil. S-a spus că Dumnezeu îi mângâie pe cei suferinzi, dar tot Dumnezeu îi face să
sufere pe cei ce se simt confortabil. 

Voi folosi exemplul meu, ca să nu fac pe cineva să se simtă inconfortabil. Desigur, vă
fac să vă simțiți inconfortabil în fiecare săptămână. Este ca și cum Dumnezeu ar spune: „JD,
nu te fă prea comod acolo jos”. Și asta... adică, pentru cineva ca mine, Adică, Dumnezeu a
binecuvântat această lucrare extrem de, din belșug, deasupra și dincolo de orice ne-am fi putut
gândi sau imagina vreodată. „JD, nu te simți prea confortabil cu asta.” „Lucrurile merg destul
de bine acum?” „Destul de bine.” „Nu te simți prea confortabil.” „Ai grijă când toți oamenii
vorbesc  bine  despre  tine,  JD.”  (mă  sacrific  eu  acum pentru  toți)  „Nu  vreau  să-ți  înfingi
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rădăcinile prea adânc în pământul temporal al acestei lumi căzute. Pentru că mă pregătesc,
foarte curând, apropo, în acest ultim ceas să te scot din această lume. Așa că de ce nu te
eliberezi și renunță la asta?" Pentru că vezi, toți avem această tendință de a ne ține strâns de
ea. Și Isus spune, fă contrariul. Pierde-o. Încerci s-o păstrezi. O vei pierde. Așa că pierde-o și
o vei păstra. Apropo, acesta este Matei 16:25. Știți bine. Și din nou, este - mă veți ierta că
repet asta,  dar este paradoxul paradoxurilor.  Și cu cât  noi, ca popor al  lui  Dumnezeu, ne
simțim mai repede confortabil, [confortabil] cu paradoxul credinței noastre, cu atât mai bine. 

Pentru că vedeți, asta este contrar tuturor lucrurilor din natura noastră umană, natura
noastră păcatoasă, natura noastră adamică. Vezi, natura noastră adamică vrea să obțină tot ce
poate și să păstreze tot ce obține. Suntem prin fire, natura umană, natura păcatului este să (ne)
strângem. „De ce te faci ca un ghem? Te iau în sus.” Vă puteți imagina? Ne-am tot ghemuit și
apoi are loc răpirea și, „Băiete, acesta este dur. Du-te acolo jos. Trebuie să-l luăm pe acesta.”
Asta nu se va întâmpla. Am vrut doar să folosesc asta ca... Ați înțeles ideea. 

O, să nu se spună niciodată despre noi, ca și cu Lot, că a trebuit să ne prindă de mână
și să ne smulgă afară. Fără ezitare. Deja nu mai este nici un fel de dragoste între mine și lume.
Apropo,  nu  doar  că  m-am dezabonat,  nu  mai  urmăresc  și  am scos  lumea  de  pe  lista  cu
prieteni,  dar am și blocat lumea. Da, am blocat-o. Și apoi continui să primesc notificări, „Vrei
să deblochezi?” „Nu, nu vreau să deblochez.” Nu, nu. Blocată. Nu vreau să fiu prieten cu
lumea. În primul rând, urăști fiecare fibră din mine. De ce să vreau să fiu prietenul tău? Nu,
știți, de fapt, mi-am pierdut deja viața în lumea asta. Deci presupun că se poate spune că nu
am nimic de pierdut. Deja i-am dat drumul din mâini. Libertatea, pacea pentru că investiția
voastră nu este aici. 

Adică, bine, pot folosi doar un exemplu despre mașini? De ce nu? Mai îmi plac și
mașinile. Mașini și diagrame. Poate voi face diagrame despre mașini. Nu știu.  [Râsete] Deci
îți iei o mașină nou-nouță. Bine. Nu vreau să iau o indentație de portieră. Așa că o parcăm
într-un unghi. Nu faceți asta, pentru că cineva va spune: „Oh, uită-te la asta.” Și apoi primești
o indentație, o zgârietură. Acum puteți parca oriunde doriți. Sunteți liber. Avem o – nu voi
scăpa de ea. Înseamnă prea mult pentru mine. E atât de multă valoare sentimentală în ea, o
Honda  Odyssey  din  2008.  Vreau  să  zic,  o  rablă.  Nu,  literalmente  fiecare  panou  are  o
adâncitură în el. Sunt atât de liber cu chestia aia. Parchez unde vreau. Știți ce-i foarte grozav
în legătură cu asta, când oamenii mă văd venind, ei se dau la o parte din calea mea. Nu am
niciodată probleme să găsesc un loc de parcare. Oamenii îmi zic, poți să mergi înainte. Ați
putea parca acolo. Sunt atât de liber. De fapt, „unde hoțul intră și fură”. De fapt, m-am gândit
la asta și știu că au și termeni clinici pentru asta, dar chiar m-am gândit să scriu în avans un
bilet de mulțumire unui hoț care fură duba. „Dragă hoțule, mulțumesc mult. Este a ta. Este
într-adevăr un vehicul bun. Cred că voi primi altceva.” Dar nu îmi fac griji de ea. Nu îmi fac
griji că cineva mi-o fură. Ia-o. Nu vrei s-o iei, dar nu îmi fac griji pentru mașină. 

Nu este  interesant  că în Matei  6:21,  după ce Isus spune asta  „Unde este  comoara
voastră ,  acolo va fi  și inima voastră.” El continuă să ofere leacul pentru îngrijorare.  Oh,
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conectați acele puncte? Vedeți legătura de acolo? Sunteți îngrijorat de acest lucru, deoarece
acolo este investiția voastră. Dacă investiția voastră este acolo sus, nu vă faceți griji. Guvernul
nu va pune mâna pe ea. Serviciul pentru venituri interne [Fiscul] nu o va confisca. Asta nu
este pe YouTube sau Facebook, așa că suntem bine până acum. Este protejată în rai. Nimeni
nu are acces la comoară și mă va aștepta acolo. 

S-a spus că nu o poți lua cu tine dar o poți trimite înainte. S-a spus despre, cred că era
un Rockefeller bogat când a murit; s-a pus întrebarea: „Cât a lăsat?” Răspuns: „Totul.” Totul.
Regretatul  Larry  Burkett,  fondatorul  Christian  Financial  Concepts,  un  om  pe  care  l-am
îndrăgit  foarte mult.  Grozavă lucrare.  El a spus: „Nu vei vedea niciodată un car funicular
trăgând un camion de mutări”. Vă dau un moment să vă gândiți la asta. Adevărat. 

Deci haideți să închidem așa. Viețile noastre în această lume, poate că încercarea în
care vă aflați este îngăduită de Dumnezeu să vă zguduie pentru că sunteți pe cale să fiți luat
sus. Și în absența acelei dificultăți, a acelei dureri și suferințe, a acelei încercări de foc, nu ați
tânji după eternitate, așa cum faceți acum. Poate, dacă ar lipsi acea încercare din viața dvs.,
acea încercare pe care ați adus-o astăzi la biserică, de altfel - și vă rog să știți, nu vreau în
niciun caz s-o resping, mulți oameni suferă, se luptă, se chinuie - în orice caz, ar trebui să aibă
acest efect: Nu mai este nimic pentru mine aici. Vreau doar să merg acasă, Doamne. Acolo
este inima mea. Tânjesc după ea. Lucrurile de aici devin din ce în ce mai rele, și nu vreau să
fiu aici mai mult decât trebuie să fiu. Poate că acesta este scopul intenționat al lui Dumnezeu,
să ne determine pe noi ca popor al Său, ca din propria noastră voință să dăm drumul lumii din
mâinile  noastre.  Dă-i  drumul  lumii  acesteia.  Ce este  aici  pentru  dumneavoastră?  Ei  bine,
tocmai ai spus-o din nou. Acum voi renunța la slujbă și voi renunța la școală. Nu face aia.
Vrei ca pentru toată veșnicia să fii unul care a abandonat școala? Nu. Asta înseamnă să o iei
prea departe. [Râsete] Nu, contează. Va conta pentru toată eternitatea. Nu este degeaba. Orice
ai face, faci ca pentru Domnul, nu ca pentru om. O faci pentru El. Și există o recompensă
pentru tine care te așteaptă, indiferent de ceea ce faci. 

Încă un lucru. Am mai spus „un ultim lucru”? Nu am, nu? Deci pot să zic ”ultimul
meu lucru”. Înainte să intru în slujire și în păstorire, am avut studii biblice pe care le-am făcut
și le-am deconectat în mod deliberat de biserică, ca să am o întindere mai extinsă, o rază de
acțiune mai mare pentru că am vrut să ajung la oameni pe care altfel nu i-aș fi putut atinge
dacă [studiile biblice] erau sub umbrela bisericii. Așa că am început aceste studii biblice în
lumea afacerilor, studii biblice de afaceri și am avut toate categoriile sociale. Aveam medici și
avocați, dealeri de mașini, o mulțime de dealeri de mașini acolo. Și au fost mântuiți, să știți,
apropo. Imaginați-vă asta. Am fost unul dintre ei.  Și am avut toți  acești oameni din toate
mediile diferite ale vieții. Și am amintiri frumoase din acele zile pentru că de îndată ce am
intrat în slujire, este ca și cum zidul acela s-a ridicat, pentru că acum sunt pastor. Vă dați
seama că voi puteți ajunge la oameni, pe care pastorii nu ar putea spera niciodată să îi atingă,
acolo unde v-a așezat Dumnezeu pentru o vreme ca aceasta? 
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Bine, un ultim lucru. Acea luptă, acel proces. Nu te lupta cu ea. Dumnezeu a permis.
Este pentru binele vostru și slava Lui. Încă o dată, voi încheia așa cum am început și voi
spune: să ne dezlipim de lume. Să rupem prietenia cu lumea. Acesta este ultimul ceas al lumii,
și de aceea facem aceste actualizări. În toți acești ani, ce s-a întâmplat... Știu că s-a întâmplat
în viața mea, dând învățătură despre profeția biblică. Și am avut privilegiul de a vedea ce a
făcut Dumnezeu și în viața dumneavoastră de-a lungul anilor. Profeția biblică are acest efect
de a ne slăbi strânsoarea mereu strânsă asupra acestei lumi și a lucrurilor acestei lumi pentru
că ne concentrează atenția asupra următoarei. Când realizăm că hei lumea asta, după cum vom
vedea al doilea serviciu, 1 Ioan 2:15-17, și ca alertă de avampremieră, este pe moarte. E pe
moarte. Se trece. De ce aș vrea să investesc în asta? De ce aș vrea să am comoara mea aici, în
asta? Se trece. Totul dispare.  Pa! Pa! Pa! Pa! Dar eternitatea este pentru totdeauna, și pe
vecie. 

Vreau să închei cu Evanghelia, așa cum facem întotdeauna și cu ABC-ul mântuirii și
să o împachetăm laolaltă. Doar o explicație simplă. 

A vine de la a recunoaște sau a admite că ai păcătuit. Atunci îți dai seama și recunoști
nevoia ta de Salvator. Romani 3:10 spune: „Nu este niciun om neprihănit, niciunul măcar.”
Nimeni nu este bun. S-ar putea să fii bun, dar nu vei fi niciodată suficient de bun. Și Romani
3:23 ne spune de ce. „Căci toţi au păcătuit şi sunt lipsiți de slava lui Dumnezeu”. Cu toții ne-
am născut păcătoși, de aceea trebuie să ne naștem din nou pentru a vedea împărăția cerurilor.
Romani 6:23 împachetează mai întâi vestea rea  cu vestea bună, aceasta înseamnă cuvântul
„evanghelie”. Vestea bună, datoria a fost plătită, penalitatea a fost plătită. Ești liber să pleci.
Asta înseamnă cuvântul „evanghelie”. Ce penalizare?  Ce datorie? Oh, pedeapsa cu moartea.
„Plata  păcatului  este  moartea.”  Aceasta  este  vestea  proastă.  Și  asta  mă pregătește  pentru
vestea bună, care este „darul fără plată al lui Dumnezeu este viața veșnică în Hristos Isus,
Domnul  nostru.”  Observați  contrastul  dintre  plată/salariu,  câștigat  și  cadou,  dăruit.  Ne-a
cumpărat pentru a ne oferi cadoul. 

B este central și vine de la a crede în inima ta că Isus Hristos este Domnul. Romani
10:9-10 spune: „Dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi mântuit.” 

Și, în cele din urmă, C vine de la a chema Numele Domnului. Sau, după cum spune și
Romani 10:9-10: „Dacă mărturisești deci cu gura ta, pe Isus ca Domn și dacă crezi în inima ta
că Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi mântuit.” Și în sfârșit, Romani 10:13. Îmi place acest
verset. „Fiindcă oricine va chema Numele Domnului va fi mântuit.” Te implor, dacă ești aici
astăzi  și  nu ai  crezut  niciodată  în  inima ta,  l-ai  chemat,  ți-ai  pus încrederea  în  El  pentru
iertarea păcatelor, te implor astăzi, astăzi este ziua mântuirii. Nu amânați și nu întârziați cea
mai importantă decizie din viața dvs. pentru viața veșnică. Și s-ar putea să vorbesc cu cineva
care urmărește online. Astăzi este ziua mântuirii.  „Alegeți astăzi cui vreți să sluji”. [Iosua
24:15 n.tr.] 
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Mărturia de astăzi „Dar Dumnezeu” vine de la Jodi Engle, care scrie: „Dragă pastor
JD, nu pierd niciodată niciuna dintre actualizările dvs. Ascult de ani de zile; De multe ori
trebuie lipsesc de la biserica mea din cauza obligațiilor de muncă. Deci v-am făcut mai mult
sau mai puțin pastorul meu. Îmi place să fac parte din congregația dvs. online [Și ne place să
te avem ca parte a congregației noastre online] și aștept cu nerăbdare să ne întâlnim în aer,
[De asemenea, abia așteptăm să ne întâlnim în aer] ceea ce cred că va fi foarte curând. [Și noi
credem – scuze pentru comentariu] [Râsete] [Sunt total de acord aici cu această soră] 

Când a apărut COVID, lucram un loc de muncă în industria serviciilor și, ca toate
celelalte companii din industria serviciilor, au fost forțați să se conformeze tuturor cerințelor
ridicole și reglementărilor impuse acestora care doreau ca afacerile lor să rămână deschise.
Nu-mi venea să cred cât de repede a căzut lumea întreagă în conformitate cu toate regulile pe
care le cere OMS [Organizația Mondială a Sănătății]. M-a uimit cât de repede au fost puse
acele ecrane de plastic la casele de marcat iar liniile erau pictate pe pământ cu „doi metri”
pictate pe ele. La fel de repede, măștile nu au fost dintr-o dată opționale când erau în public,
iar cei care nu se conformau acestor reguli au fost ocoliți și demonizați. M-am trezit într-o
situație în care prima cerință pe care mi-a făcut-o șeful meu a fost să port mască. 

Am un caz sever de BPOC [boală pulmonară cronic-obstructivă] și să alerg printr-un
restaurant fierbinte în timp ce încerc să respir cu una dintre acele chestii urâte acoperindu-mi
gura a fost ca o tortură pe care nici măcar nu o pot descrie. Nu știam dacă va cere până la
urmă să facem cu toții injecția despre care știam că a fost dezvoltată în fundul iadului, dar nu
aveam de gând să aștept și să aflu. Situația măștii avea amprentele diavolului peste tot. Știam
că nu este  un lucru firesc.  Dumnezeu a conceput  corpul  uman să primească oxigen și  să
elimine dioxidul de carbon și a fi forțat să-ți inspiri propriul dioxid de carbon iar și iar nu ar
veni niciodată de la Dumnezeu. Ca să nu mai vorbim că nu mai erai în stare să vezi zâmbetele
oamenilor și a fost dezumanizant. Am luat decizia de a renunța la acel loc de muncă și nu, nu
am avut altul la care să mă întorc. 

Dar  Dumnezeu!  Dumnezeu  mi-a  purtat  de  grijă  întotdeauna.  Poate  că  nu  aveam
milioane în bancă, dar întotdeauna am avut un acoperiș deasupra capului, o mașină de condus,
mâncare în stomac și o familie care mă iubește. Știam că El va avea de grijă și El a făcut-o.
Acum lucrez pentru una dintre prietenele mele care deține câteva magazine adorabile (Trăim
într-un oraș mic din Wisconsin, care este un loc de relaxare pentru cei bogați vara) și care este
și creștină. Ea s-a trezit brusc în nevoie de un angajat de încredere, pe care să se bazeze în
acelaşi  timp  în  care  m-am trezit  în  nevoie  de  un  loc  de  muncă.  [Hmm.  Îmi  place  când
Dumnezeu face asta.] În plus, fac la fel de mulți bani ca și înainte și nu trebuie să mă supun
unor  standarde  ridicole  stabilite  de  oameni  care  îl  urăsc  pe  Dumnezeu  și  creația  sa,
umanitatea. Ca să nu mai vorbim că este o treabă atât de distractivă! [Așteaptă până ajungi în
rai] [Bine] Nu am avut niciodată o slujbă care să-mi fi plăcut atât  de mult  ca pe aceasta.
Dumnezeu este atât de bun! 
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Îți mulțumesc pentru predicile dvs. înălțătoare în fiecare săptămână. Și sunt mândră să
mă  numesc  unul  din  membrii  congregației  dumneavoastră.  Mă  rog  ca  Domnul  să  vă
binecuvânteze foarte mult și să vă protejeze pe dvs, familia și biserica dvs., dintre care, știu că
toți  sunt  frații  și  surorile  mele în Hristos.  [Aceștia  sunteți  dumneavoastră]  Cu stimă,  Jodi
Engel. Și da, poți să-mi folosești numele dacă vei citi vreodată asta în timpul uneia dintre
actualizările dvs. despre profeție.” [tocmai ce am facut] 

Haide sus.  [Aplauze] De ce nu stați toți în picioare? Vă mulțumesc încă o dată pentru
răbdare. Tată din Ceruri, îți mulțumesc pentru cuvântul Tău. Acesta este un cuvânt puternic
astăzi, dar este o putere necesară pentru a ne desprinde de atașamentele față de această lume.
Suntem doar în trecere. Viețile noastre sunt doar un abur, spune Iacov. Și eternitatea este
pentru totdeauna. Și așa, Doamne, mă rog, mai ales pentru oricine astăzi, care este cu adevărat
rănit și se luptă, ca, în primul rând, Tu să le încurajezi și întărești inima, dă-le o speranță
reînnoită, nu în această lume sau ca lucrurile din această lume să se îmbunătățească sau să se
îndrepte, nu. Speranța binecuvântată. Singura noastră speranță. Acea trâmbiță va suna și cei
morți în Hristos vor învia primii. Iar noi, cei vii și care vom rămâne, vom fi luați, răpiți să Te
întâlnim în aer  și  să  fim pentru totdeauna cu Tine,  Doamne,  aceasta  este  singura noastră
speranță, ca Tu ne scoți din această lume aflată pe moarte. Deci, Doamne, vino repede. În
numele lui Isus, ne rugăm.  Amin.
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